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Medlemmers e-mail til bestyrelsen: 
 

Hej Niels  
Jeg skriver til dig i din egenskab af formandskabet for Vest3. 
Nu er vi på Skærager trætte af det langvarige roderi vi har på vejene, pga nedlægning af nye vandrør. 
Det ser ud til at der ikke er nogen ledelse og plan i arbejdet.  
Hvad er der gået galt? 
Hvad er udsigten for at afslutte arbejdet? 
Jeg håber, for vore andre medlemmer, at dette roderi ikke fortsætter på mørk, lod og lavager.  
Mvh 
 

 
    

Bestyrelsens svar 
 

  
 

 

 
 

 
Hej XXXXX. 
Jeg forstår så udmærket, at I er ved at være godt trætte af  projekt vandrør på Skærager. 
Jeg kan glæde dig med, at det nu skulle være overstået for jeres vedkommende og at Kamco derfor 
har en overdragelsesforretning til Hofor i den kommende uge.  
 
Jeg har ikke været så meget involveret, at jeg kan udtale mig om forsinkelser, idet jeg ikke har været 
underrettet om forholdene i øvrigt. 
 
Det var egentlig sagt af kommunen, at der skulle lægges jernplader på udgravningerne hen over 
vinteren, idet der jo ikke skal lægges gamle fliser, når PP kommer og lægger nye til foråret. Jeg har 
billiget et forslag fra Kamco om, i stedet for jernpladerne at lægge stabilgrus, så beboerne undgår 
risikoen for at falde på frostbelagte flader hen over vinterperioden.  
 
Mvh 
Niels Schjødt-Hansen 
Formand 

 
 


